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Zápisnica 

13. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

15. decembra 2020 

Aula 1A1 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

Aktuálne záležitosti 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Ročný plán úloh 

3.1  Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - V súlade s ustanovením § 15 ods. 1 písm. 

b) zákona o vysokých školách pripraviť a prijať vnútorný predpis „Vnútorný systém 

zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania. 

3.2  Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Transformovať Radu pre kvalitu TU 

zriadenú v roku 2013 na nový samosprávny orgán TU. 

3.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - V rámci prechodného obdobia 

zabezpečovať podmienky pre funkčnosť implementovaného systému kvality podľa 

Smernice rektora TU č. 1/2014 o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania na 

TU. 

Aktuálne záležitosti 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Ročný plán úloh  

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Úprava interných dokumentov z oblasti 

vedy a výskumu a umeleckej činnosti podľa nových podmienok hodnotenia VVaUČ. 

4.2 Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – 385. výročie založenia Trnavskej 

univerzity – memoriálne podujatia celouniverzitných vedeckých pracovísk. 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj a informačné systémy 

Ročný plán úloh 

5.1 Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Navrhnúť optimálne riešenie prepojenia 

spisovej služby a podateľne s portálom verejnej správy (Slovensko.sk) na TU (komplexný 

systém elektronického doručovania podľa zákona o e-Governmente). 

5.2 Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Realizovať upgrade systému 

elektronickej komunikácie Zimbra na zvýšenie ochrany pred phishingovými útokmi a 

SPAM a nevyhnutný upgrade systému EMStudent. 

5.3 Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - V súlade s plánom obnovy hardvérových 

zariadení na rok 2020 a s finančným limitom vo Fonde informačnej štruktúry a služieb 

realizovať výmenu morálne zastaralej a opotrebovanej techniky v serverovniach TU. 

Aktuálne záležitosti 

6.    Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Ročný plán úloh 

6.1  Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Posilniť viditeľnosť TU na sociálnych 

sieťach pomocou platenej reklamy. 

6.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Zviditeľnenie študentských, športových, 

kultúrnych a duchovných aktivít prostredníctvom komunikačných kanálov TU. 

6.3  Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Monitorovanie a koordinácia mediálnej 

stratégie TU. 
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6.4  Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Vytvorenie ideového zámeru, príprava, 

realizácia a inštalácia pamätnej tabule univerzity na univerzitný kostol. 

6.5  Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Monitorovanie a koordinácia aktivít 

univerzitného pastoračného centra TU. 

6.6  Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Vytváranie obsahu na webe a sociálne 

siete TU (content marketing), aktualizácia webových stránok a správa sociálnych sietí 

(customer relations). 

Aktuálne záležitosti 

7.    Ekonomické záležitosti univerzity 

Ročný plán úloh 

7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Prijať zmeny a aktualizovať organizačný 

poriadok RTU  na základe výsledkov analýzy pracovných procesov nepedagogických 

zamestnancov. 

7.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Analýza hospodárenia ŠJ – návrh 

opatrení na zníženie straty. 

Aktuálne záležitosti 

8.    Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 

Ročný plán úloh  

8.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Pokračovať v aktívnej účasti TU v 

rankingu U_Multirank podporovaného Európskou komisiou. 

Aktuálne záležitosti 

9.    Rozličné 

 

 

Bod 1 

 13. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“ 

otvoril a z poverenia rektora univerzity v zastúpení viedol doc. PhDr. Marek Majdan, MSc., 

PhD., prorektor pre rozvoj a informačné systémy Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 

„prorektor pre rozvoj“). Privítal prítomných členov KR TU, ospravedlnil neprítomnosť prof. 

PaedDr. René Bílika, CSc., rektora Trnavskej univerzity v Trnave, ako aj neprítomnosť prof. 

PhDr. Vladimíra Rábika, PhD., prorektora pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť Trnavskej 

univerzity v Trnave. Členov kolégia oboznámil s navrhnutým programom a požiadal ich o 

vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol uvedený v pozvánke. 

 

Bod 2 

 Prorektor pre rozvoj informoval členov kolégia, že najbližšie zasadnutie grémia 

rektora sa bude zaoberať novým harmonogramom zasadnutí na letný semester 2021 a odovzdal 

slovo prorektorke pre vzdelávanie akreditáciu a kvalitu 

 

Bod 3 

 Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu (ďalej len „prorektorka pre 

vzdelávanie“) informovala členov KR TU, že všetky tri úlohy sa postupne plnia a odovzdala 

slovo riaditeľke kancelárie rektora univerzity, aby členom kolégia ich plnenie priblížila.  

 

3.1 

 Riaditeľka kancelárie rektora univerzity informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 

2020 - V súlade s ustanovením § 15 ods. 1 písm. b) zákona o vysokých školách pripraviť a 
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prijať vnútorný predpis „Vnútorný systém zabezpečovania kvality vysokoškolského 

vzdelávania. Ako uviedla, vzhľadom na časový posun prijatia nových akreditačných štandardov 

(júl 2020) a metodiky na ich vyhodnocovanie (september 2020), je príprava uvedeného návrhu 

vnútorného predpisu rozpracovaná a dokončenie je viazané aj na výsledky interného auditu, 

ktorý realizujú dočasné pracovné skupiny pre implementáciu štandardov na TU. Členom 

kolégia rozdala tabuľku, ktorá znázorňuje postupné kroky  implementácie štandardov a opatrení 

na zabezpečenie súladu vnútorného systému kvality vysokoškolského vzdelávania na TU.  KR 

TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 1/13-15122020 

KR TU vzalo na vedomie informácie riaditeľky kancelárie univerzity o plnení úlohy RPÚ 

2020 - V súlade s ustanovením § 15 ods. 1 písm. b) zákona o vysokých školách pripraviť a 

prijať vnútorný predpis „Vnútorný systém zabezpečovania kvality vysokoškolského 

vzdelávania. 

Z: prof. Bílik 

 

3.2 

 Riaditeľka kancelárie rektora univerzity informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 

2020 - Transformovať Radu pre kvalitu TU zriadenú v roku 2013 na nový samosprávny orgán 

TU. Dodala, že činnosť pôvodnej Rady pre kvalitu na Trnavskej univerzite v Trnave bola 

ukončená  a v súčasnom období sa kreuje nová štruktúra a to Rada pre vnútorné hodnotenie 

kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 2/13-15122020 

KR TU vzalo na vedomie informácie riaditeľky kancelárie univerzity o plnení úlohy RPÚ 

2020 - Transformovať Radu pre kvalitu TU zriadenú v roku 2013 na nový samosprávny 

orgán TU. 

Z: prof. Bílik 

 

3.3 

 Riaditeľka kancelárie univerzity informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - V 

rámci prechodného obdobia zabezpečovať podmienky pre funkčnosť implementovaného 

systému kvality podľa Smernice rektora TU č. 1/2014 o zabezpečovaní kvality 

vysokoškolského vzdelávania na TU. Uviedla, že podmienky pre funkčnosť implementácie 

systému kvality sa na univerzite zabezpečujú a dodala, že všetky dotazníkové prieskumy, ktoré 

sú na univerzite nastavené, boli realizované aj v tomto roku.  

 

UZNESENIE KR TU 3/13-15122020 

KR TU vzalo na vedomie informácie riaditeľky kancelárie univerzity o plnení úlohy RPÚ 

2020 - V rámci prechodného obdobia zabezpečovať podmienky pre funkčnosť 

implementovaného systému kvality podľa Smernice rektora TU č. 1/2014 o zabezpečovaní 

kvality vysokoškolského vzdelávania na TU. 

Z: PhDr. Krupová 
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 V závere prerokovania oblasti vzdelávania, akreditácie a kvality prorektorka pre 

vzdelávanie informovala členov kolégia, že spoločne s dekanmi jednotlivých fakúlt sa dohodli 

na základných princípoch vytvárania a schvaľovania študijných programov. V súvislosti 

s týmito princípmi prorektorka pre vzdelávanie spracuje Pravidlá schvaľovania študijných 

programov do získania súladu vnútorného systému zabezpečovania kvality vysokoškolského 

vzdelávania na TU so štandardmi a na najbližšom zasadnutí kolégia rektora ho predloží členom 

na prerokovanie a schválenie.  

 

Bod 4 

 Pri prerokovaní oblasti vedeckej, umeleckej a edičnej činnosti si vzal slovo prorektor 

pre rozvoj, ktorý na základe predloženého materiálu od prorektora pre vedeckú, umeleckú 

a edičnú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“)  informoval členov KR TU o plnení úloh. 

 

4.1 

 Prorektor pre rozvoj informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 -  Úprava interných 

dokumentov z oblasti vedy, výskumu a umeleckej činnosti podľa nových podmienok 

hodnotenia VVaUČ. Uviedol, že úprava sa postupne realizuje a zoznam týchto dokumentov sa 

kreuje. Ako dodal, podrobnosti o plnení úlohy sa môžu členovia KR TU dozvedieť 

z predloženého materiálu od prorektora pre vedu. 

 

UZNESENIE KR TU 4/13-15122020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2020 - 

Úprava interných dokumentov z oblasti vedy, výskumu a umeleckej činnosti podľa 

nových podmienok hodnotenia VVaUČ.  

Z: prof. Rábik 

 

4.2  

 Prorektor pre rozvoj informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - 385. výročie 

založenia Trnavskej univerzity – memoriálne podujatia celouniverzitných vedeckých 

pracovísk. Dodal, že plnenie úlohy bolo limitované kvôli pandémii koronavírusu, no napriek 

tomu sa mnohé memoriálne podujatia podarilo zrealizovať. Niektoré prebiehali online a na 

webovej stránke bolo uverejnených viacero rozhovorov či videí.  

 

UZNESENIE KR TU 5/13-15122020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2020 - 

385. výročie založenia Trnavskej univerzity – memoriálne podujatia celouniverzitných 

vedeckých pracovísk. 

Z: prof. Rábik 

 

Bod 5 

 

5.1  

 Prorektor pre rozvoj informoval členov o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Navrhnúť 

optimálne riešenie prepojenia spisovej služby a podateľne s portálom verejnej správy 

(Slovensko.sk) na TU (komplexný systém elektronického doručovania podľa zákona o e-
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Governmente). Dodal, že jednou z alternatív bolo ponechanie terajšieho elektronického 

systému spisovej služby, ku ktorému by bola dokúpená nadstavba, no z viacerých dôvodov od 

takéhoto riešenia vedenie univerzity upustilo a pôjde cestou kúpy nového systému. Jeho kúpa 

sa plánovala riešiť prostredníctvom rozvojových projektov, ktoré však boli tematicky nastavené 

úplne inak a preto sa nový systém musí kúpiť z rozpočtu univerzity v budúcom roku. Na to 

nadväzujú aj iné informačné a komunikačné technológie, jednak aby sa zlepšilo elektronické 

vzdelávanie na univerzita, a aby sa docielil ľahší prechod na systém elektronickej pošty. 

 

UZNESENIE KR TU 6/13-15122020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2020 - 

Navrhnúť optimálne riešenie prepojenia spisovej služby a podateľne s portálom verejnej 

správy (Slovensko.sk) na TU (komplexný systém elektronického doručovania podľa 

zákona o e-Governmente). 

Z: doc. Majdan 

 

5.2 

 Prorektor pre rozvoj informoval členov o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Realizovať 

upgrade systému elektronickej komunikácie Zimbra na zvýšenie ochrany pred phishingovými 

útokmi a SPAM a nevyhnutný upgrade systému EMStudent. Ako uviedol, táto úloha je nateraz 

irelevantná, pretože nadväzuje na predchádzajúcu a bude riešená v jednom balíku spoločne s 

novým systémom prepojenia spisovej služby s elektronickou schránkou. Dodal, že v súvislosti 

s plnením tejto úlohy prebehli už viaceré rokovania a v priebehu leta, kedy je vyťaženie 

elektronickej komunikácie najmenšie, by bolo možné prejsť na úplne nový systém. Zároveň 

informoval členov, že tieto úlohy budú zaradené do nového Ročného plánu úloh na rok 2021. 

 

UZNESENIE KR TU 7/13-15122020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2020 - 

Realizovať upgrade systému elektronickej komunikácie Zimbra na zvýšenie ochrany 

pred phishingovými útokmi a SPAM a nevyhnutný upgrade systému EMStudent. 

Z: doc. Majdan 

 

5.3 

Prorektor pre rozvoj informoval členov o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - V súlade s 

plánom obnovy hardvérových zariadení na rok 2020 a s finančným limitom vo Fonde 

informačnej štruktúry a služieb realizovať výmenu morálne zastaralej a opotrebovanej techniky 

v serverovniach TU. Ako dodal, niektoré obnovy boli zrealizované, niektoré boli z plánu 

vypustené z dôvodu krátenia rozpočtu univerzity. Výmena sa realizovala tam, kde boli potrebné 

najurgentnejšie riešenia.   

 

UZNESENIE KR TU 8/13-15122020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2020 - V 

súlade s plánom obnovy hardvérových zariadení na rok 2020 a s finančným limitom vo 

Fonde informačnej štruktúry a služieb realizovať výmenu morálne zastaralej a 

opotrebovanej techniky v serverovniach TU. 

Z: doc. Majdan 
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 V rámci aktuálnych záležitostí informoval prorektor pre rozvoj členov kolégia o 

aktuálnom stave v riešení rekonštrukcie budovy Adalbertinum, ako aj kongresového centra 

Trnavskej univerzity v Trnave na Rázusovej ulici v Trnave. Ako dodal, architekt spoločne 

s Ing. Ľubomírom Krišicom rieši veci týkajúce sa mikroklímy a vlhkosti budovy Adalbertinum. 

Do konca roka majú byť hotové oba projekty, ktoré budú predložené do pripomienkového 

konania a následne na schválenie kolégiu rektora. V súvislosti s rekonštrukciou budovy 

Adalbertinum informovala dekanka PdF o ponuke od viceprimátorky mesta Trnava ohľadne 

možnosti zriadenia experimentálnej materskej školy, ktorá by bola v pôsobnosti Trnavskej 

univerzity v Trnave. 

 

Bod 6 

 

6.1 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov kolégia o stave plnenia úlohy RPÚ 

2020 - Posilniť viditeľnosť TU na sociálnych sieťach pomocou platenej reklamy. Dodal, že 

spoločne s Oddelením pre marketing a PR sa snažili nájsť spôsoby, ako by univerzita na 

reklamách ušetrila, no zároveň sa čo najviac zviditeľnila. Doplnil, že na rok 2021 sa pripravuje 

cielená kampaň. 

 

UZNESENIE KR TU 9/13-15122020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy RPÚ 

2020 - Posilniť viditeľnosť TU na sociálnych sieťach pomocou platenej reklamy. 

Z: prof. Lichner 

 

6.2 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov kolégia o stave plnenia úlohy RPÚ 

2020 – Zviditeľnenie študentských, športových, kultúrnych a duchovných aktivít 

prostredníctvom komunikačných kanálov. Dodal, že počas roka 2020 sa na webovej stránke 

ako aj sociálnych sieťach univerzity uverejnili desiatky aktivít, podujatí, rozhovorov a rôznych 

videí.  

 

UZNESENIE KR TU 10/13-15122020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy RPÚ 

2020 - Zviditeľnenie študentských, športových, kultúrnych a duchovných aktivít 

prostredníctvom komunikačných kanálov. 

Z: prof. Lichner 

 

6.3 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov kolégia o stave plnenia úlohy RPÚ 

2020 – Monitorovanie a koordinácia mediálnej stratégie TU. Mediálna podpora univerzity stále 

prebieha a počas roka bol kladený dôraz na 385. výročie založenia Trnavskej univerzity, 

v rámci ktorého sa aj v spolupráci s Oddelením pre marketing a PR zrealizovala aktualizácia 

posterov o historickej i súčasnej TU umiestnených v priestoroch rektorátu.   Rovnako 

prebiehala celoročná mediálna podpora programu Slovenský jazyk v komunikácii nepočujúcich 

a najnovšie aj Konzorcia slovenských univerzít U10+. 
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UZNESENIE KR TU 11/13-15122020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy RPÚ 

2020 - Monitorovanie a koordinácia mediálnej stratégie TU. 

Z: prof. Lichner 

 

6.4 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov kolégia o stave plnenia úlohy RPÚ 

2020 – Vytvorenie ideového zámeru, príprava, realizácia a inštalácia pamätnej tabule univerzity 

na univerzitný kostol. Dodal, že Krajský pamiatkový úrad Trnava sa doteraz k touto zámeru 

a žiadosti univerzity oficiálnou cestou nevyjadril, ale nie je mu ani príliš naklonený. Ak by sa 

však tento zámer nepodarilo zrealizovať, možnosťou je umiestniť pamätnú tabulu univerzity na 

budovu Adalbertinum, alebo na budovu Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce TU. 

 

UZNESENIE KR TU 12/13-15122020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy RPÚ 

2020 - Vytvorenie ideového zámeru, príprava, realizácia a inštalácia pamätnej tabule 

univerzity na univerzitný kostol. 

Z: prof. Lichner 

 

6.5 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov kolégia o stave plnenia úlohy RPÚ 

2020 – Monitorovanie a koordinácia aktivít univerzitného pastoračného centra TU. V súvislosti 

s plnením tejto úlohy dodal, že kvôli pandémii koronavírusu pokračujú aktivity univerzitného 

pastoračného centra TU online formou.  

 

UZNESENIE KR TU 13/13-15122020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy RPÚ 

2020 - Monitorovanie a koordinácia aktivít univerzitného pastoračného centra TU. 

Z: prof. Lichner 

 

6.6 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov kolégia o stave plnenia úlohy RPÚ 

2020 – Vytváranie obsahu na webe a sociálne siete TU (content marketing), aktualizácia 

webových stránok a správa sociálnych sietí (customer relations). Dodal, že počas roka bolo na  

stránke publikovaných 87 článkov a množstvo ďalších oznamov. Rovnako výrazne stúpla 

návštevnosť webovej stránky univerzity, používatelia na nej zostávajú dlhšie o dve a pol minúty 

v priemere. Informoval členov o najpopulárnejšom videu na stránke, ktorým sa stal rozhovor s 

doc. PhDr. Marek Majdan, MSc., PhD., o koronavíruse. Napokon, dodal, že univerzita 

zaznamenala nárast návštevnosti, ako aj aktivity zo strany univerzity na všetkých sociálnych 

sieťach.  

 

UZNESENIE KR TU 13/13-15122020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy RPÚ 

2020 - Vytváranie obsahu na webe a sociálne siete TU (content marketing), aktualizácia 

webových stránok a správa sociálnych sietí (customer relations). 
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Z: prof. Lichner 

 

 V rámci aktuálnych záležitostí informoval prorektor pre vonkajšie vzťahy 

o prichádzajúcich a odchádzajúcich mobilitách, ako aj o obnovovaní bilaterálnych zmlúv. 

V súvislosti s ich obnovou však opäť upozornil na fakt, že nie všetky univerzity s nami chcú 

zmluvy obnoviť kvôli nereciprocite, preto sa univerzita stále snaží hľadať nových partnerov. 

Informoval o obnovení charty, ktorú spoločne s Oddelením pre vonkajšie vzťahy a mobility 

vypracovávali v marci 2020. Ak príde k schváleniu, univerzita začne oslovovať starých aj 

nových partnerov. 

 

 Dekanka PdF poukázala a ocenila činnosť Študentskej rady TU a navrhla, aby jej 

v mene kolégia rektora bolo zaslané poďakovanie za množstvo aktivít, činnosť a dobrú 

spoluprácu v roku 2020.  

  

Bod 7 

 

7.1 

 Kvestorka univerzity informovala členov kolégia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - 

Prijať zmeny a aktualizovať organizačný poriadok RTU  na základe výsledkov analýzy 

pracovných procesov nepedagogických zamestnancov. Nakoľko bol organizačný poriadok 

schválený na predošlom zasadnutí kolégia, doplnila, že úloha je splnená.  

 

UZNESENIE KR TU 13/13-15122020 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2020 - 

Prijať zmeny a aktualizovať organizačný poriadok RTU  na základe výsledkov analýzy 

pracovných procesov nepedagogických zamestnancov. 

Z: Ing. Naništová 

 

7.2 

 Kvestorka univerzity informovala o plnení úlohy RPÚ 2020 - Analýza hospodárenia 

ŠJ – návrh opatrení na zníženie straty. Ako dodala, študentská jedáleň vykazuje finančnú stratu 

dlhodobo. Pri formulácii tejto úlohy predpokladala, že bude robiť podrobnú analýzu za roky 

2019 a 2020, no nakoľko bol posledný rok výrazne poznačený pandémiou koronavírusu, 

výstupy nebudú porovnateľné s predchádzajúcim rokom. Členov kolégia informovala 

o konkrétnych číslach za rok 2019, kde sa strata vyšplhala takmer na 25-tisíc eur, pričom 

najväčšie položky predstavovali náklady na mzdy a potraviny. Ďalej informovala členov, ktoré 

činnosti študentskej jedálne sú finančne náročnejšie a tiež o racionalizačných opatreniach, ktoré 

v študentskej jedálni prebehli. To, či budú postačujúce sa uvidí v budúcnosti, no ako posledné 

riešenie situácie vidí kvestorka univerzity zvýšenie ceny za obedy. Viacerí členovia kolégia 

navrhli riešenie aj v poskytovaní služieb študentskej jedálne nielen pre zamestnancov 

univerzity, ale aj pri rôznych oslavách a podujatiach, kde jedáleň dokáže službami, ale aj 

priestorom konkurovať iným zariadeniam v Trnave.  

 

Dekanka PdF poukázala aj na fakt, že veľa zamestnancov univerzity má potvrdenie od 

lekára, kvôli rôznym poruchám a dodržiavaniam diét a žiadajú od zamestnávateľa stravné 
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lístky. Preto navrhla, aby bolo vždy jedno jedlo v študentskej jedálni diétne, ako vzor navrhla 

šetriacu diétu. Dekan FZaSP v súvislosti s tým navrhol, že by sa na univerzite mohla urobiť 

kontrola týchto zamestnancov a ich lekárskych potvrdení. Prorektor pre rozvoj poznamenal, že 

študentská jedáleň by sa pri zviditeľňovaní činnosti mohla poradiť aj s Oddelením pre 

marketing a PR.  

 

V rámci aktuálnych záležitostí informovala kvestorka univerzity o ďalších krokoch 

súvisiacich s riešením havarijného stavu strechy na budove Pedagogickej fakulte TU, o dvoch 

prebiehajúcich výberových konaniach na miesto právnika a referenta pre verejné obstarávanie 

a príprave podkladov k návrhu  rozpočtu na rok 2021.  

 

Bod 8 

  

8.1 

 Riaditeľka kancelárie rektora univerzity informovala o plnení úlohy RPÚ 2020 - 

Pokračovať v aktívnej účasti TU v rankingu U_Multirank podporovaného Európskou komisiou. 

Uviedla, že univerzita je v rankingu U_Multirank dlhodobo zaradená a poskytuje informácie 

zo strany univerzity a fakúlt. V tomto roku sú zapojené tri fakulty, teologická, filozofická 

a zdravotnícka, kde v letných mesiacoch prebehol zber údajov a ich kontrola na jeseň. Zároveň 

informovala členov kolégia o novej možnosti, konkrétne o novom dotazníku. Táto možnosť je 

pre zamestnancov fakulty, ktorí poskytujú údaje a zameriava sa najmä na relevantnosť 

indikátorov a problémy ktoré sa vyskytli pri zbere dát. Možnosť vyjadriť sa je do 18. januára 

2021.  

Riaditeľka kancelárie rektora univerzity zároveň informovala členov kolégia 

o absolventskej ankete, ktorá sa realizuje  šiesty rok, bola spustená na konci septembra 

a skončila 22. novembra. Vyhodnotenie ankety bolo zaslané dekanom jednotlivých 

fakúlt  a z hodnotenia dala do pozornosti dva pozitívne údaje. Prvým je, že 72% absolventov je 

zamestnaných v odbore alebo príbuznom odbore a druhým, že celková spokojnosť absolventov 

so štúdiom dosiahla 82%. Ako informovala, o týchto výsledkoch sa v spolupráci Oddelením 

marketingu a PR pripravuje článok na webovú stránku univerzity.  

 

V súvislosti s absolventskou anketou požiadala dekanka PF o preformulovanie jednej 

z otázok pre študentov, pretože jej nerozumejú. Členovia kolégia sa dohodli, že v absolventskej 

otázke bude nahradená otázka č. 21 za otázku s textom „Mali ste možnosť vyjadriť sa alebo 

podať podnet (napríklad prostredníctvom ankety, akademického senátu, rady kvality, 

študentskej rady) k obsahu štúdia a študijným predmetom?“ a následne za ňou bude zradená 

otázka č. 22 s textom „Využili ste možnosť vyjadriť sa alebo podať podnet (napríklad 

prostredníctvom ankety, akademického senátu, rady kvality, študentskej rady) k obsahu štúdia 

a študijným predmetom?“ 

 

UZNESENIE KR TU 14/13-15122020 

KR TU schvaľuje, aby sa v absolventskej ankete nahradila otázka č. 21 za otázku s textom 

„Mali ste možnosť vyjadriť sa alebo podať podnet (napríklad prostredníctvom ankety, 

akademického senátu, rady kvality, študentskej rady) k obsahu štúdia a študijným 
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predmetom?“ a doplnila nová otázka č. 22 s textom „Využili ste možnosť vyjadriť sa alebo 

podať podnet (napríklad prostredníctvom ankety, akademického senátu, rady kvality, 

študentskej rady) k obsahu štúdia a študijným predmetom?“ 

Z: Krupová, PhD. 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10  

proti: 0  

zdržal sa: 0  

Prorektor pre rozvoj konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Na záver prorektor pre rozvoj poďakoval prítomným členom za účasť a rokovanie ukončil. 

                                                   

 

                                                                                

 

                                                                                

                                                                         Schválil: doc. PhDr. Marek Majdan, MSc., PhD. 

                                                                            prorektor pre rozvoj a informačné systémy TU 

 

                                                                                          

                                                     

                                                                                       Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 

 

 


